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BADACSONYTÖRDEMIC KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ TESTÜLETE 
 
Szám: 20/2016. 

JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. december 
7-én 16.00 órakor megtartott nyilvános üléséről. 
 
ÜLÉS HELYE: Faluház Badacsonytördemic, Hősök útja 12. 
 
JELEN VANNAK:  
 
  Kövesdi Anett alpolgármester 
  Kövesdi Sándor képviselő 
  Csonka Gergő képviselő 
 
TÁVOLMARADÁSÁT BEJELENTETTE: 
 
  Szabó Imre alpolgármester 
 
TANÁCSKOZÁSRA JOGGAL MEGHÍVOTT: 
 
  Lutár Mária jegyző 
 
Lakosság részéről jelen van 1 fő. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Üdvözlöm a megjelenteket, tájékoztatom a képviselőket, 
hogy alpolgármester úr távollétében az ülés én fogom vezetni. Megállapítom, hogy 3 
képviselő jelen van, az ülés határozatképes. Az ülést megnyitom. 
Javasolom a Képviselő-testület tagjainak, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokat 
tárgyalja meg. 
 
A napirendi javaslatot a Képviselő-testület 3 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 
nélkül elfogadja. 
 
Megtárgyalt napirend 
 
1. Szociális rendelet módosítása 

2. Az egészségügyi alapellátás körzeteinek meghatározásáról szóló önkormányzati rendelet 
elfogadása 

3. Javaslat önkormányzati hírlevél megjelenésére 
 
1. Szociális rendelet módosítása 

(Előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Igazából nagyobb módosítás a múltkorihoz képest, amit 
megbeszéltünk nem történt. Tehát 65 évet betöltött személyek esetében adunk támogatást. Ez 
az előterjesztés szerint 8000 Ft. 
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LUTÁR MÁRIA jegyző: Az előterjesztésben 8.000 illetve 10.000 Ft szerepel. A 
felhasználható keretösszeg az idén 3.886.000 Ft. A 10.000 Ft-os összeg is belefér a keretbe, 
akkor is, ha a magasabb létszámmal számolunk. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Akkor, mennyinél maradunk? 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Akkor maradjunk a 8000 Ft-nál nem? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Ha nem költi el az önkormányzat vissza kell fizetni. 
 
BOGNÁR ANDREA szociális ügyintéző: Szeretném megkérdezni, hogy a rendelet 
tervezetben az van, hogy az állandó lakosok kapnak. De állandó lakos az is, aki Budapesten 
él, csak lejön 3-4 hónapra nyáron, meg állandó lakos az is, akinek a lakcíme itt van, illetve 
tartózkodási helye van az illetőnek, de életvitelszerűen nem itt él. Mindenki kap? 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Erről beszéltünk a jegyzőasszonnyal, hogy aki 
Tördemicen életvitelszerűen itt él. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Akinek a lakóhelye a községben van. Így szól a rendelet tervezet. Ez 
a tartózkodási hellyel rendelkezőket is magába foglalja. A szerint nem lehet különbséget tenni, 
hogy ki hány hónapot tartózkodik ténylegesen a településen.  
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Úgy beszéltük meg, hogy csak akkor adja az 
önkormányzat a támogatást, ha meg van erre a keret. Most az idén van keret. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Hogyan oldjuk meg? Mindenkinek adunk, akkor elküldjük 
postán? 
 
BOGNÁR ANDREA szociális ügyintéző: Nem, kivisszük, aki nincs otthon, értesítőt kap, 
hogy a hivatalban felveheti. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Azért kérdezem, mert aki nem életvitelszerűen tartózkodik 
itt, egy bizonyos időkorlát meg van, hogy meddig veheti fel. 
  
LUTÁR MÁRIA jegyző: December 31-ig. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Nem akarok kerékkötő lenni, de lenne, mégy egy kérdésem, 
hogyha nem veszik át ezt az összeget, akkor vissza kell utalnunk az Állam Kincsárba? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Igen. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: A 10.000 Ft-nál maradunk? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: A keretből 3.200.000 Ft a támogatásra, 10.000 Ft-tal számolva és 
akkor még marad 600.000 Ft más, ebből a keretből finanszírozható kiadásra. Munkaruha, 
szerszámok, fűkasza. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Jó, akkor 10.000 Ft-nál maradtunk. A rendelet 
módosítást, aki elfogadja, kérem, jelezze kézfeltartással. 3 igen szavazat. 
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A Képviselő-testület 3 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 
 
7/2016. (XII. 8.)  

r e n d e l e t e t  
 

    a  szociális és gyermekvédelmi igazgatásról szóló 2/2015.(II.25) 
    önkormányzati rendelet módosításáról 
 
2. Az egészségügyi alapellátás körzeteinek meghatározásáról szóló önkormányzati 
rendelet elfogadása 
(Előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Van valakinek kérdése? 
  
LUTÁR MÁRIA jegyző: A rendelet 2. §-ában egy kiegészítést kell tennünk. A fogorvosi 
ügyelet ellátására vonatkozó szabályozást Veszprém megyei jogú város egészségügyi 
alapellátási körzetekre vonatkozó önkormányzati rendelete tartalmazza. A fogorvosi ügyelet 
ellátás székhelye Veszprém. Tehát ezzel még kiegészül a rendelet. 
A Nemzeti Egészségfejlesztési Intézet, a háziorvos, a fogorvos, a védőnő a véleményét 
megküldte, mindannyian egyetértenek a körzethatárokkal. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Van valakinek kérdése, észrevétele? Kérdés? Nincs? Aki 
egyetért, az önkormányzati rendeletet elfogadja, kérem, kézfelemeléssel jelezze! Három 
igennel a rendeletet elfogadtuk. 
 
A Képviselő-testület 3 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 
 
8/2016. (XII. 14.)  

r e n d e l e t e t  
 
az egészségügyi alapellátás körzeteinek meghatározásáról  

 
3. Javaslat önkormányzati hírlevél megjelenésére 
(Előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Ezt én kértem. Az lenne továbbá a kérésem, hogy a régi 
hírlevélhez térjünk vissza a Badacsonytördemic-Badacsonylábdihegy Hírmondó volt a neve, 
illetőleg Badacsonytördemic Község Önkormányzatának a Hírlevele, tehát így legyen 
pontosítva. A másik Hírlevél az egyesület hírlevele. Annyi kérésem lenne még, hogy a 
65/2012-es határozaton, módosítsunk annyit, hogy az egyesület hírlevelét támogatjuk, viszont 
a sokszorosítást és a terjesztést, azt nem vállaljuk, ha az egyesületek számára adandó 
összegből támogatásból, azt mondja, hogy ő erre szeretné fordítani, akkor kérje is nyugodtan. 
Az önkormányzat nem terjeszti, nem sokszorosítja, bár az utóbbi időben az önkormányzat 
már nem is sokszorosította. Javasolom, hogy ennyivel módosuljon a 65/2012-es 
önkormányzati határozat. A Szántai Attiláné fizetését megnézzük, és attól függővé tesszük, 
hogy ez belefér-e a munkaköri leírásába. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Erre térjünk vissza januárban.  
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Akkor most ez bekerül a munkaköri leírásába. 
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LUTÁR MÁRIA jegyző: Be fog kerülni. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Jó, és a pénzösszegről pedig a következő költségvetéskor 
fogunk dönteni, hogy kap-e ezért pluszjuttatást vagy sem? Kérdése, kérése van valakinek a 
hírlevéllel kapcsolatosan? 
 
JOÓ FERENC lakó: Azt szeretném megkérdezni, hogy a terjesztés, hogy lesz megoldva, mert 
tudom, hogy ez egyesületi hírlevél volt, amit eddig kihordtak a faluba, de több helyről 
jelezték, hogy pl. a vasút alatti lakosok illetve a hegyben, akik laknak, ők már nem kapták 
meg, illetve Lábdiban sem mindenki kapta meg, hogy mi az elképzelés a terjesztésére? 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Én úgy gondolom, hogy a közmunkásokkal tudjuk 
kiküldeni, továbbá szeretném felvenni a boltokkal a kapcsolatot, hogy egy bizonyos 
példányszámot - ha megengedik - elhelyezhessünk ott. Gondolom, Lábdiban nem lesz ebből 
probléma, illetve a Mecsek Füszért-tel pedig tárgyalni kell. 
  
JOÓ FERENC lakó: Köszönöm. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Akkor két dologról döntünk. A 65/2012-es határozat 
módosításáról döntünk illetve a hírlevélről. A 65/2012-es határozat módosítása úgy történne, 
hogy a képviselő-testület támogatja továbbra is, hogy a Partszépítő Egyesület kiadja az 
újságját, viszont a sokszorosítást és a terjesztést már nem vállaljuk. Ez lenne a módosítás. Aki 
ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. Három igen. 
 
A Képviselő-testület 3 igen szavazattal tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi 
 
186/2016.(XII. 07.) Kt 

H a t á r o z a t o t 
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő- 
testülete 65/2012. határozatát úgy módosítja, hogy támogatja a 
Lábdihegyi Partszépítő Egyesület újságkiadását, de a 
sokszorosítást és a terjesztést nem vállalja. 
A képviselő-testület felkéri az alpolgármestert, hogy az 
érintettekkel a döntést ismertesse. 
Határidő: 2016. december 20. 
Felelős: Kövesdi Anett alpolgármester 

 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Az Önkormányzati Hírlevél jelenjen meg januártól 
kezdődően minden egyes hónapban. Aki ezzel egyetért, az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
Három igen. 
 
A Képviselő-testület 3 igen szavazattal tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi 
 
187/2016.(XII. 07.) Kt 

H a t á r o z a t o t 
 

Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
„Badacsonytördemic - Badacsonylábdihegy Hírmondó 
Badacsonytördemic Önkormányzatának Hírlevele” elnevezéssel 
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hírlevelet ad ki, mely a Képviselő-testület döntéseit és a 
lakosságot érintő felhívásokat, értesítéseket tartalmazza. 
A hírlevél első alkalommal 2017. januárjában jelenik meg, azt 
követően havonta egy alkalommal.  
A képviselő-testület a hírlevél kiadásának költségeit a 2017. évi 
költségvetésben biztosítja. 
A hírlevél szerkesztését a Faluházban alkalmazott 
programszervező – könyvtárkezelő végzi. 
A képviselő-testület megbízza Kövesdi Anett alpolgármestert, 
hogy a hírlevél szerkesztését és kiadását felügyelje. 
Határidő folyamatos 
Felelős: Kövesdi Anett alpolgármester 

 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Szeretném tájékoztatni a képviselő-testületet, hogy az óvodavezető 
jelezte, december 21-től szeretnének zárva tartani január 2-ig.  
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Ha van annyi szabadságuk, akkor bezárhatnak. 
Van még valakinek kérdése? 
 
Több tárgy nem lévén az alpolgármester az ülést 16.20 órakor bezárta és zárt ülést rendelt el. 

 
K.m.f. 

 
 
 
   Szabó Imre        Lutár Mária 

alpolgármester           jegyző 
 
 

 
  Kövesdi Anett 
 alpolgármester 

 
 


